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Geachte raadsleden,

Bij mailbericht van 6 juni jl. hebben wij via de griffier een (concept) initiatiefvoorstel i.c. het Zuid Lim
burgs Federatiefeest 2020 in Eys ontvangen. Graag zou het college, op grond van de mogelijkheid die 
het vigerende Regelement van Orde biedt, een reactie willen geven.

Op vrijdag 7 juni jl. heeft de voorzitter van de stuurgroep, belast met de organisatie van het Federatie
feest, ambtelijk per mail laten weten dat de leden van Schutterij Sint Sebastianus Eys bij meerderheid 
besloten hebben om, naar aanleiding van een enorm begrotingstekort, af te zien van de organisatie 
van het ZLF 2020. Verder geeft de voorzitter aan dat, gezien dit besluit, het (politiek) niet meer rele
vant is om, welk initiatief raadsvoorstel dan ook, in de vergadering van de raad in te brengen. Navraag 
leerde dat het besluit genomen is tijdens een extra ledenvergadering op 5 juni jl..

Het college van Burgemeester en Wethouders betreurt ten zeerste dat de schutterij, om hun move
rende redenen, dit besluit heeft genomen maar begrijpt het wel. Wij vinden het een eer om een derge
lijke festiviteit in onze gemeente te mogen huisvesten. Behoud van cultuur en traditie staat bij ons 
hoog in het vaandel. Op 16 mei jl. heeft er een overleg plaatsgehad met een delegatie van de stuur
groep en de portefeuillehouder evenementen. De voorzitter van de stuurgroep heeft toen de financiële 
stand van zaken mondeling toegelicht. Uit deze toelichting bleek dat er een aanzienlijk begrotingste
kort was, dat onverantwoord hoge financiële risico’s voor de schutterij met zich mee zou brengen. 
Men was de mening toegedaan dat het niet de bedoeling kan zijn dat de opgebouwde reserves van de 
schutterij ter dekking van dit tekort ingezet zouden moeten worden, als deze reserves al toereikend 
zouden zijn. Het mondeling toegelichte tekort was van dermate grote omvang dat dit ook niet binnen 
de vigerende kaders met reguliere subsidies of anderszins van gemeentezijde kon worden afgedekt. 
Wel is aangeboden om, zoals dat meer bij evenementen in onze gemeente gebeurd, om materiële 
ondersteuning te bieden. Tijdens dit overleg werd aangekondigd dat er een extra ledenvergadering 
belegd zou gaan worden om de ontstane situatie voor te leggen aan de leden.

Het college hecht eraan om aan te geven dat er geen formeel subsidieverzoek door de stichting is ge
daan. Ook is er geen begroting beschikbaar gesteld. In een overleg dat begin 2019 met leden van de 
stuurgroep en diverse werkgroepen (secretaris organisatie ZLF 2020, voorzitter werkgroep Verkeer, 
Veiligheid en Optocht, voorzitter werkgroep Terrein en Techniek) is gevoerd is wel ambtelijke onder
steuning toegezegd in de persoon van de gemeentelijke medewerker OOV. Bij dit overleg waren poli
tie, brandweer en de GHOR aanwezig. Vanwege het belang dat de gemeente aan dit evenement 
hechte waren ook de burgermeester en de wethouder evenementen aanwezig. Van de aangeboden 
ambtelijke ondersteuning is overigens geen gebruik gemaakt.
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Uit het thans voorliggende initiatiefvoorstel kunnen wij niet herleiden op welke financiële gegevens dit 
is gebaseerd. Een financiële onderbouwing is niet bijgevoegd. Uit ambtelijk contact met de voorzitter 
van de stuurgroep is echter wel gebleken dat mocht het initiatiefvoorstel worden aangenomen er nog 
steeds een substantieel financieel tekort resteert.
De portefeuillehouder evenementen zal het initiatief nemen om met de stuurgroep/schutterij in overleg 
te treden om te bezien welke lering getrokken kan worden uit dit initiatief en proces opdat aandachts
punten of uitgangspunten voor de evaluatie van het evenementenbeleid kunnen worden bepaald.

Het college van Burgemeester en Wethouders zou uw raad willen adviseren om gehoor te geven aan 
de oproep van de voorzitter van de stuurgroep om het initiatiefvoorstel niet naar de raad te brengen, 
temeer daar het hoogste orgaan van de vereniging, de algemene ledenvergadering, besloten heeft af 
te zien van de organisatie van het ZLF 2020. Dit besluit is overigens ook reeds medegedeeld aan het 
bestuur van de Zuid Limburgse Schuttersfederatie.

Wij hopen u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd.

Met vriendelijke groet,

burgemeester en wethouders van Gulpen-Wjļtenr;---- -—-
de secretaris, de burgemeester,

J.G/A. Kusters MCM lamaekers-Rutjens


